
FAU- referat 19.september 2024 
 

1. Valg av FAU:  
- Leder: Glenn Frode Vanglo 
- Nestleder:  
- Kasserer: Janne N. Jonassen 
- Sekretær: Marit Irene K Haugstad 
- Kommunalt foreldreutvalg (eget skriv): Kristian Ravndal Meling 
- SU representanter (2 stk.): Siren Klungland Moi og Inger-Lise Nordbø 

 

2. Info:  
 Miljøretta helsevern (hadde Rogaland Brann og Redning på tilsyn i går, på oppdrag 

for kommuneoverlegen).  
- Områder de sjekker handler om elevens miljø (lyd, lys, luft osv) 
-  Ingen avvik på tilsynet 
- Merknader: temperaturkontroll av kjøl og frys, skriftliggjøring av sjekk på 

førstehjelpsutstyr osv.  
 

 Utviklingsplanen for 24-25 
- Som nevnt for FAU før sommeren fortsetter vi med området «Kleppmodellen». 

Innunder her kommer og trygt og godt skulemiljø. Det var tilsyn på tre 
delplikter i vinter/vår (varslingsplikten, undersøkelsesplikten og 
tiltaktsplikten). På hver delplikt var det punkt(er) som ikke var oppfylt, og 
dermed ble det avvik på alle tre delpliktene. Vi er i gang med arbeidet rundt 
dette, og planen er å svare dette ut i oktober (kommunen gjør det). Vi er ved 
godt mot, ser forbedringenspotensialene og mener vi er på god vei til å lukke 
avvikene.  

- Oracy som nytt satsingsområde (kommunikasjons ferdigheter). Elevene er i 
gang med langdager for å avspasere 14.nov. Så langt har disse øktene vært 
gode, med mye bra stemning.  
 

 Kartlegginger/undersøkelser 
- Nasjonale prøver er i gang nå: 8.tr denne uka, og 9.tr neste uke 
- Elevundersøkelsen vil bli gjennomført på alle trinn i november. Info vil bli 

sendt ut i forkant.  
- Foreldreundersøkelsen var i fjor, og ikke i år.   
- Spekter vil gjennomføres i månedsskifte okt/nov. Navngitt 

trivselsundersøkelse på alle trinn. Mer info sendes ut i forkant 
 

http://8.tr/
http://9.tr/


 
 
 

 Anmerkningssystemet 
Som nevnt på foreldremøtene er det tidligere anmerkningssystemet i Visma ikke i 
bruk fra starten av dette skoleåret. Vi har en tanke om å se mer etter tendenser, 
og ikke hver enkelt hendelse. Til nå har det skapt noen utfordringer og merarbeid 
for lærerne. Bruken av passordetbeskyttet excel-fil har vært tungvint. Ser nå på 
andre løsninger. Innspill: Hva med et dokument i teams? Skolen ser på dette. 
  

  Før sommeren kom FAU med innspill om at de ønska å bidra med arbeidet inn 
mot trygt og godt skulemiljø. Innspill: Høre med lærerne hva de tenker foreldrene 
kan gjøre her for å bidra til et trygt og godt skolemiljø.  
 

3. Annet 
- KFU-representanten kan ikke stille på møte. Må ha en vara her 
- Må også velge en SU-vara.  
- Valg av nestleder 
- Sende ut tidspunkt til faste FAU-møter frem til jul, rektor skal se på dette 

 

 

 

 

 

 


